PUBLIC NOTICE
RE: BY-LAW NO. 2024-08M — 2024-08Z
(495 Riverside Drive)

The Council of the City of Bathurst has enacted By-law No. 2024-08M entitled “A By-law to Amend By-
law No. 2006-01 entitled “The City of Bathurst Municipal Plan By-law"” in regard to property located at
495 Riverside Drive and having PID number 20008553.

The Council of the City of Bathurst has enacted By-law No. 2024-08Z entitled “A By-Law to Amend By-
Law No. 2008-01 entitled “The City of Bathurst Zoning By-Law"” in regard to properties located 495
Riverside Drive having the PID numbers 20008553.

The By-laws were filed at the Registry Office of the County of Gloucester as No. 45754703 on January
29, 2025.

Amy-Lynn Parker
City Clerk

AVIS PUBLIC
Arrété No. 2024-08M — 2024-08Z
(495, promenade Riverside)

Le conseil municipal de Bathurst a adopté 'arrété No. 2024-08M intitulé « Un arrété pour modifier
l'arrété No. 2006-01 intitulé « Arrété concernant le Plan municipal de la ville de Bathurst » » concernant
la propriété située au 495, promenade Riverside et portant le numéro cadastral 20008553.

Le conseil municipal de Bathurst a adopté 'arrété No. 2024-08Z intitulé « Un arrété pour modifier I'arrété
No. 2008-01 intitulé « Arrété de zonage de la ville de Bathurst » » en ce qui concerne la propriété située

au 495, promenade Riverside identifiée par le numéro cadastral 20008553.

Les arrétés furent enregistrés au bureau d'enregistrement du comté de Gloucester le 29 janvier 2025 sous
le numéro 45754703.

Amy-Lynn Parker
Greffiére municipale
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